

## "1936 - Vera Brittain and Her Best Novel: *Honourable Estate*"

### Content:

*In 1936, Brittain published the third of her five novels, Honourable Estate, which is generally agreed to be her best. It is so, the essay argues, because it is the most uncompromisingly feminist of her novels. This, in turn, is due to Brittain's constant exchange of feminist ideas with her friend Winifred Holtby, who would soon die, and because she would leave feminism and turn to pacifism shortly afterwards.*

### Inhalt:

" 1936 – Vera Brittain und ihr bester Roman: *Honourable Estate*"

*1936 veröffentlichte Brittain den dritten ihrer fünf Romane, Honourable Estate, der allgemein als ihr bester angesehen wird. Das liegt daran, so argumentiert der Aufsatz, dass er ihr kompromisslosester feministischer Roman ist. Das wiederum ist eine Folge von Brittains stetigem Austausch feministischer Gedanken mit ihrer Freundin Winifred Holtby, die bald sterben würde, und ihrer Abwendung vom Feminismus und Hinwendung zum Pazifismus kurz darauf.*